
 

Zápis z 26. jednání ZO Bory 27.11.2024 v 18.00 hod. 

Přítomni: Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová Petra, Viliš Petr, Dostál 
Jan, Ing. Zmeškal Pavel, Vávra Aleš, Večeřa Luděk, Mgr. Jahodová Eva, Filipová Jitka, Mgr. 
Zikmund Pavel, Kotačka Ladislav 
 
 
Omluveni: Ing. Dostálová L., Vala M., Březka J. 
Neomluven:  
Hosté: občané obce Bory 
 
1. Zahájení zasedání: 
Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 
elektronické podobě. Jednání zahájil místostarosta obce v 18.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
  
Jednání je usnášeníschopné.      
Usnesení č. 1/26 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh místostarosty: Večeřa Luděk, Ing. Zmeškal Pavel 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/26 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Večeřu Luďka a Ing. Zmeškala Pavla. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Místostarosta: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Cena stočného 2025 
6. Likvidace majetku 
7. Rozvojová strategie 2025-2035 
8. Prodej pozemků 
9. Žádosti 
10. Různé 
11. Závěr 

 
 
 
 



 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/26 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
Dostavil se Josef Březka, počet přítomných členů ZO je 13. 
 
4. Usnesení z jednání RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 23.10., 11.11. a 18.11.2024.  
 
Usnesení č. 4/26 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 23.10., 11.11. a 
                                   18.11.2024. 
 
5. Cena stočného 2025 

Místostarosta: kalkulaci ceny stočného opět připravila firma PROVOD. Cena je stanovena 
ve výši 56,- Kč s DPH/m3, paušální cena na osobu a rok vychází 1.680, - Kč. Splatnost do 
31.3.2025.  
 
a) Hlasujeme o souhlasu s kalkulací stočného 

Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/26 ZO: ZO schválilo cenu stočného pro rok 2025 ve výši 50,- Kč bez DPH, tj. 
                                      56,- Kč/m3 včetně DPH/m3. 
 

b) Hlasujeme o souhlasu s paušální výši stočného 1.680, - Kč na osobu a rok 2025. 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5b/26 ZO: ZO schválilo paušální cenu stočného pro rok 2025 na osobu a rok ve 
                                      výši 1.500, - Kč bez DPH, tj. 1.680, - Kč včetně DPH. 
 

c) Cena vodného 
Místostarosta: kalkulaci ceny vodného opět připravila firma PROVOD. Cena je stanovena ve 
výši 55,- Kč s DPH/m3. Hlasujeme o souhlasu s touto kalkulací. 
 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5c/26 ZO: ZO schválilo cenu vodného pro rok 2025 ve výši 49,11 Kč bez DPH, tj. 
                                      55,- Kč/m3 včetně DPH. 
 
 
 
 
 
 
 



 

6. Likvidace majetku 
      Místostarosta: likvidace majetku dle návrhů školy, školky, jídelny a obce. Dostali jste jako 
      podklady k jednání. Máte k tomu nějaké dotazy? Takže hlasujeme o souhlasu s vyřazením 
      a likvidací majetku dle návrhů: 
 

a) Návrh ZŠ, MŠ a ŠJ Bory  
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6a/26 ZO: ZO schválilo vyřazení a likvidaci majetku dle návrhu ZŠ, MŠ a ŠJ Bory. 
 

b) Návrh obce Bory 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6b/26 ZO: ZO schválilo vyřazení a likvidaci majetku dle návrhu obce Bory. 
                                       

7.  Rozvojová strategie obce 2025-2035 
     Místostarosta: na minulém ZO jste se s ní předběžně seznamovali, dostali jste 
     k prostudování. Nějaké připomínky, dotazy? Hlasujeme o schválení tohoto dokumentu. 
 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7/26 ZO: ZO schválilo Program rozvoje obce Bory na období let 2025-2035. 
 
8.  Prodej pozemků 
     Místostarosta: řešili jsme už několikrát. Lucka nám poslala podklady: návrh kupní smlouvy,  
     pravidla pro prodej pozemků. Právníci to doladili až včera, nevím, jak jste to stihli 
     nastudovat. Navrhuji projednat na příštím ZO.  
 
 
9.  Žádosti 
      Místostarosta: nebyly podány žádné žádosti 
 
 
10. Různé 

a) výběrové řízení 
Místostarosta: v pondělí 2. 12. v 16. hodin proběhne výběrové řízení na dodavatele stavby 
Bory-chodník podél MK Dolní Bory – Horní Bory. Členové komise jsme Lucka, já a Jiří Vaněk. 
Potřebujeme ještě jednoho. Máte někdo zájem? 
Viliš P.: já bych šel. 
Místostarosta: dobře hlasujeme o schválení členů komise k výběrovému řízení na dodavatele 
stavby chodníků na Hraničkách. 
 



 

Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10a/26 ZO: ZO schválilo členy komise k výběrovému řízení na dodavatele stavby 
                                        Bory-chodník podél MK Dolní Bory – Horní Bory v tomto složení: 
        Ing. Lucie Dostálová, Ing. Josef Pipek, Ing. Jiří Vaněk, Petr Viliš. 
 

b) TDI zasíťování lokality pod OÚ-cenová nabídka 
Starostka poslala cenovou nabídku na technický dozor investora na realizaci akce zasíťování 
lokality RD pod obecním úřadem od firmy PL Building s.r.o. Nabízená cena je 216.590, - Kč 
včetně DPH. Hlasujeme o souhlasu s cenovou nabídkou. 
 
Hlasování:  
Pro: 13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10b/26 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na výkon TDI pro realizaci stavby 
                                        Zasíťování lokalita RD pod OÚ Bory od firmy PL Building s.r.o. za 
                                        cenu 216.590, - Kč včetně DPH. 
 

c) Koupě traktoru 
Místostarosta: starostka poslala podklady ke koupi traktoru. Je to několik smluv s fondem 
PGRLF. Dotace se zadařila. Můžeme mít od příštího roku nový traktor. Budeme hlasovat o 
schválení jednotlivých dokumentů:  

ca) Smlouva o investičním úvěru v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví č. 2458061031. 
 
Hlasování:  
Pro:  13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10ca/26 ZO: ZO schválilo Smlouvu o investičním úvěru v rámci programu 

                             Investiční úvěry Lesnictví č. 2458061031 (dále jen jako „Smlouva o  
                             úvěru“) s Podpůrným a garančním rolnickým a lesnickým fondem, 

a.s., sídlem Sokolovská 394/17, Karlín, 186 00 Praha 8, IČO: 492 41 494 (dále jen jako 
„PGRLF“) za účelem pořízení ve Smlouvě o úvěru specifikovaného investičního majetku (dále 
jen „Předmět úvěru“), a to ve znění dle návrhu, který je přílohou zápisu z jednání zastupitel-
stva obce.   
 
cb) Smlouva o poskytnutí podpory ve formě snížení jistiny úvěru č. 2459061021. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10cb/26 ZO: ZO schválilo Smlouvu o poskytnutí podpory ve formě snížení 

                                   jistiny úvěru č. 2459061021 s PGRLF, a to ve znění dle návrhu, který 
                                   je přílohou zápisu z jednání zastupitelstva obce. 
 
 
 
 
 



 

cc) Smlouva o budoucí smlouvě o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce č. 2458061031- 
      11. 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10cc/26 ZO: ZO schválilo Smlouvu o budoucí smlouvě o zajišťovacím převodu 
                                          práva a o výpůjčce č. 2458061031-11 (dále jen jako „Budoucí 
smlouva“) s PGRLF, a to ve znění dle návrhu, který je přílohou zápisu z jednání zastupitelstva 
obce. 
 
cd) Smlouva o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10cd/26 ZO: ZO schválilo Smlouvu o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce 
                                          uzavírané s PGRLF za podmínek, ve lhůtě a dle návrhu obsažených 
                                          v Budoucí smlouvě.  
 
 
ce) Zástavní smlouva k pohledávkám z pojistného plnění 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10ce/26 ZO: ZO schválilo Zástavní smlouvu k pohledávkám z pojistného plnění, 
                                         uzavírané mezi obcí jako zástavcem a PGRLF jako zástavním věřite-
lem, kterou se k zajištění pohledávky PGRLF ze Smlouvy o úvěru, a to až do výše 2.415.000,- 
Kč s příslušenstvím, a k zajištění budoucích pohledávek PGRLF, včetně pohledávek podmíně-
ných, smluvních pokut a pohledávek na vrácení bezdůvodného obohacení, které budou vznikat 
ze Smlouvy o úvěru v době do 30.11.2038, a to až do výše 2.415.000,- Kč, zřizuje ve prospěch 
PGRLF zástavní právo k budoucím pohledávkám z pojistného plnění z pojistné smlouvy, kte-
rou je sjednáno pojištění k: 

 

 nový kolový traktor KIOTI vč. příslušenství 
 nový čelní nakladač KIOTI vč. příslušenství 
 nový traktorový nosič kontejnerů PORTÝR vč. příslušenství 

 

d) pověření starostky k podpisu těchto smluv 
 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10d/26 ZO: ZO pověřilo starostku podpisem výše uvedených smluv. 
 
 
 
 



 

 
e) školní jídelna 

Místostarosta: podle posledních informací jsme prošli úspěšně hodnocením podané žádosti. 
Byla úplná, formálně správná a přijatelná z hlediska podmínek pro přijetí žádosti. Nyní žádost 
míří do závěrečného jednání schvalovací komise. Vypadá to velice nadějně. Během prosince, 
možná ledna se bude rozhodovat, zda dotaci dostaneme. 
 
Vávra P.: a jak to vypadá s chodníky na Hraničkách, tam budou použity peníze z oranžové 
stuhy? 
Místostarosta: v pondělí bude probíhat výběrové řízení. Za kolik se vysoutěží dodavatel. Toto 
by se mělo financovat ze žádosti MAS MOST Vysočiny-IROPu Doprava.  Původně dotaci 
dostala Velká Bíteš, ale neměla doložené veškeré dokumenty, které k žádosti byly nutné, tak 
byla jako žadatel vyřazena. Z oranžové stuhy toto financováno nebude. 
 
V sobotu bude probíhat rozsvěcení světýlek, přijďte. Kdo můžete, přijďte pomoci s organizací. 
Sraz bude ve 14 hodin. Začátek je v 16 hodin. Proběhne předání cen, vystoupení žáků, ohňová 
show, bude gulášová polévka, chleba se sádlem, svařák, čaj. 
To by bylo asi všechno. Máte ještě někdo něco? 
 
Prudková E.: já mám nějaké požadavky, připomínky a chci, aby to bylo v zápise: 
1. dodělání chodníku v HB u zastávky. Chodník tam prostě končí, nemá žádné pokračování. 
Ing. Pipek J.: chodník byl řešen ve studii renovace náměstíčka v HB, ale bohužel. Návrh nebyl 
podpořen občany, zejména těmi, kteří tam bydlí, proto se nerealizuje. 
Prudková E.: já jsem proti tomu návrhu nebyla. Všude jsou chodníky hotové, tak dořešte i tento. 
 
2. radar – navrhuji nebo žádám, aby byl předělaný buď k Ochranům nebo k Prokopům. Je 
uprostřed návsi, to měření nemá smysl. Radar od Rousměrova a od Radostína jsou na začátku 
obce, tak auta zpomalí, ale v tomto místě auta zpomalují až uprostřed vsi.  
Večeřa L.: když jsme řešili jeho umístění, taky se nám to nezdálo, že je uprostřed obce. Ale 
takto to doporučili odborníci.  
Viliš P.: tam byl problém se vzdáleností od zatáčky, že by radar auto, které vyjede ze zatáčky 
nenaměřil. 
Prudková E.: ale kdyby byl radar dál, tak ty auta to zpomalí. 
 
3. vybudování nějakého přístřešku jako čekárny pro děti, které čekají na autobus v dešti nebo 
za jiného nepříznivého počasí. Krásná zastávka, která tam je, je daleko. 
Vávra P.: toto opět bylo řešeno v návrhu na zvelebení náměstíčka v HB, ale bohužel tento návrh 
nebyl podpořen. 
Ing. PipekJ.: proto se také zřizuje školní klub, aby děti netrávily čas po obci 
Prudková E.: ale ty děti tam budou vždy čekat aspoň 10 minut, než přijede autobus. A dále od 
února budou jezdit autobusy přes HB do DB po Hraničkách každou hodinu a vy tam plánujete 
nový chodník. Vyhnou se tam autobus a auto? To je ode mě vše. 
 
 



 

 
Ing. Fnukalová P.: když jsem u té bezpečnosti, křižovatka u nás z ulice. Tam přejít nebo přejet 
silnici je taky dost často nebezpečné. Neuvažuje se třeba o zdrcadle? 
Ing. Pipek J.: s tím se počítalo, když se dělal chodník ke hřbitovu, ale zapomnělo se na dotažení 
elektřiny k místu, kde by mělo stát. Policie totiž nařídila, že zrcadlo musí být vyhřívané, aby 
v zimě nezamrzalo. Počítá se s ním nyní při realizaci chodníků přes Hraničky. 
 
 
11. Závěr 
Místostarosta ukončila jednání ZO v 19.30 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Večeřa Luděk    ________________________________ 
 
 
Ing. Zmeškal Pavel ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


